
Igor Jakomln, državni sekretar na minis-
trstvu za promet: "V projektu vidim
veliko nevarnosti in pasti, ki se jim
je treba izogniti čim prej. Kdo lahko
zagotovi, da zaradi statusne spremem-
be ne bo razveljavljenakoncesijska po-
godba med državo in Luko- Koper? So
predstavljeni postopki v skladu s pra-
vom EU? Je smiselno, da holdingu
priključimo tudi potniški promet, ki
mora biti skrb države? Kdo bo investi-
ral v javno železniško infrastrukturo?
Ne drži, da Luka ni mednarodno kon-
kurenčna, kar dokazujejo tudi študi-
je hamburškega pristanišča. Zato ni
treba siliti na vrat na nos v kapitalske
povezave, ampak lahko sinergije v ve-
liki meri zagotovimo tudi s pogodbe-
nim sodelovanjem."
Maks Tajnikar, Ekonomska fakulteta Ljub-
ljana: "Bojim se, da snovalci projekta
nimajo prave vizije; samo s povezova-
njem treh slovenskih firm ne moremo
vzpostaviti logističnega giganta,ki bi
obvladoval Balkan. Rešitev ni v ver-
tikalnem, kapitalskem povezovanju
omenjene trojice, ampak v horizontal-
nih vezeh s tujimi partnerji. Luka naj
se poveže s Trstom in Reko, SŽ z drugi-
mi evropskimi operaterji, to so vezi, ki
prinašajo dodano vrednost in medna-
rodno konkurenčnost. Poleg tega ne
vem, ali je treba koprsko pristanišče
samo po sebi še kaj veliko prestruktu-
rirati, saj deluje dobro. Intereuropa pa
ima dobro perspektivo in se bo sama
izvlekla."
Elen Twrdy, Fakulteta za pomorstvo Porto-
rož: "Trije minusi skupaj ne dajo plusa.
Luka Koper sama zase deluje dobro in
za nadaljnji razvoj ji je treba omogoči-
ti samostojnost odločanja in razpolaga-

nja s financami. Poslovne povezave s
partnerji so dovolj, ni potrebe še po ka-
pitalskem povezovanju."
Emest Gortan, predsednik uprave Intereu-
rope: "Intereuropa že sedaj ponuja inter-
nacionalizirane in celovite logistične
storitve. Ker pa v vseh državah, kjer
jih izvajamo, nimamo svojih podjetij,
smo odprti za strateško oziroma hori-
zontalno povezovanje z nam primerni-
mi partnerji iz tujine."
Goran Brankovič, predsednik uprave Slo-
venskih železnic: "Železnice so v prvih
treh mesecih ustvarile le tri milijo-
ne evrov izgube, lani v primerljivem
obdobju pa 30. Nikoli nismo želeli, da
bi preko SLH reševali našo firmo, in
ni res, da bi zaradi logističnega holdin-
ga prišlo do množičnih odpuščanj na
Obali; ne nazadnje se da število zaposle-
nih primerno znižati tudi z mehkimi
metodami, kot je upokojevanje."
Gregor Veselko, predsednik uprave
Luke Koper: "Smo se sploh vprašali,
kaj želi kupec? Imam štiri dokazila, da
kupci ne želijo logističnega holdinga,
ker onemogoča konkurenčnost, ta pa
je ključna za dobro logistično storitev.
Povezovanje trojice takšnih subjektov
ne more biti dobro, kar nam potrjuje
tudi dosedanji razvoj, ko smo bili uspeš-
ni ravno zaradi odprtosti do vseh lad-
jarjev in železniških operaterjev."
Bruno Korelič, predsednik nadzornega
sveta Intereurope: "Sodelovanje med
členi v logistični verigi poteka že od
pamtivekain res ga je sedaj treba nad-
graditi, a velik skupni holding ga ne
bo dvignil na raven, ki jo zahtevajo so-
dobni kupci. Iskati moramo strateške
povezave s tistimi, ki nam lahko odpre-
jo vrata na tuja tržišča." (vj)
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